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“Ik wist van heel die uitverkiezing tot ‘official personality’ niks af,
maar de mensen in de club duidelĳk wel. Want in augustus en
begin september mocht iedereen officials nomineren voor die
uitverkiezing. Er moest wel een motivatie bĳ staan waarom ze
iemand voorstelden. Zo mocht er gestemd worden en zonder
dat ik er iets van wist, bleek ik de gelukkige te zĳn. Met dank
aan wie voor mĳ gestemd heeft.

Wel even duidelĳk stellen dat het initiatief er kwam op voorstel
van de Vlaamse Sportfederatie. Die hebben aan alle federaties
gevraagd om iemand te nomineren. Via facebook en instagram
kon er dan gestemd worden om te komen tot de Vlaamse
Official Personality van het jaar. Ik veronderstel dat ze deze
zullen bekend maken tĳdens de ‘week van de official’. Mĳn
vrouw heeft dat een beetje opgevolgd, maar in het referendum
stond intussen iemand van het voetbal duidelĳk vooraan. Die
hebben daar natuurlĳk ook veel meer leden.”

Maar stel jezelf eens even voor aan de lezers van Handbal-
Xtra.

Philippe Denis: “Naast mĳn taken als secretaris, scheidsrechter
en jeugdtrainer bĳ Lummen, ben ik voor de federatie aanduider
en waarnemer van de scheidsrechters nationaal. Tegenwoordig
duid ik alleen de elite scheidsrechters. Hiervoor heb goede
contacten met Nederland voor de aanduidingen in de
BENELeague tot het einde van het seizoen.”

Dat wil zeggen dat je ook de Belgisch arbitrage op de voet
volgt?

“Klopt, ook Nationaal, Liga scheidsrechters en
Toekomstkoppels in samenwerking met de andere aanduiders .
In het scheidsrechterscomité kĳk ik dan toe of mogelĳke
kandidaten ook beantwoorden aan de bekwaamheidsnormen,
zoals het volgen van de recyclagemomenten en afleggen van
de physieke en theoretische proeven . “

Verloopt dat probleemloos?

“Het probleem is eigenlĳk dat er te weinig refs zĳn. Vorig jaar
waren er aan de top (nationaal A) nog 8 koppels langs Vlaamse
kant en 7 langs Franstalige kant. Nu zĳn er dat nog 7 en 5, voor
10 wedstrĳden per week. In principe moet er een pariteit zĳn
tussen de scheidsrechters uit de beide zones van het land. Met
zo weinig koppels wordt dit moeilĳk.

In het paritair scheidsrechter comité wordt zeer goed
samengewerkt tussen VHV en LFH vertegenwoordigers.”

Is het niveau van de scheidsrechters gestegen?

“Laat me zeggen dat het niveau niet verhoogd is. Er zitten
nochtans veelbelovende koppels in de leeftĳdscategorie van 20
tot 30 jaar, maar zĳ nemen dikwĳls te veel hooi op hun vork: ze
spelen zelf nog graag, sommigen zĳn tegelĳkertĳd ook trainer,
want er zĳn ook te weinig trainers. De laatste jaren is er dus te
weinig doorstroming van nochtans talentvolle jonge
scheidsrechters naar hogere niveaus geweest. Binnen de VHV
werd de arbitrage werking herstructureerd. De werking Vlaams
scheidsrechter comite (nu Cel Arbitrage) werd aangepast.
Patrick Demot heeft hier de leiding genomen, en leidt meerdere
acties om tot een grotere rekrutering te komen. Daar zal nog
een tandje bĳgestoken worden door proberen clubs en (oud-)
spelers te overtuigen om cursussen voor scheidsrechters of
jeugdscheidsrechters te volgen.”

En lukt dat een beetje?

“Het is al moeilĳk om nieuwe leden te vinden. En binnen de
clubs is het dikwĳls ook al moeilĳk om vrĳwilligers te vinden, laat
staan dat je jongeren vindt om scheidsrechter te worden. Maar
bĳ de VHV zitten we toch met enkele goede ideeën en Patrick
Demot doet ook zĳn best om de drie regio’s in ons land te
bereiken en te motiveren. Cel arbitrage is er in geslaagd om
een 4 tal scheidrechters die 5 tot 10 jaar terug gestopt waren, te
overtuigen terug te fluiten dit seizoen”

In het tennis duidden ze vroeger al jeugdspelertjes aan om
wedstrĳden tussen leeftĳdsgenootjes te arbitreren om de
problematiek van een goede scheidsrechter duidelĳk te maken.

“Bĳ ons trachten we dat ook toe te passen: jongeren van 15-16
jaar die wedstrĳdjes van 12-13-jarigen leiden. Wĳ vragen dan
wel dat ze eerst een basiscursus volgen. Je kan in die categorie
ook moeilĳk komen tot vaste koppels. Bovendien denk ik dat
het beter is dat ze eerst zelf nog een aantal jaren spelen om
toch een minimale ervaring te bezitten. Laat de jongeren spelen
tot 25-30 jaar.

En als ze toch ook nog arbitreren als jeugdscheidsrechter, dan
moeten ze wel begeleid worden vanuit de club. Om ze te
vormen en te beschermen.”

En valt het mee om dan ook nog secretaris te zĳn van een club
als Lummen?

“Wĳ zĳn nog een club in volle opbouw, die nog maar een
zevental jaren bestaat en onze hoogste spelerscategorieën zĳn
de ‘jongens 16’ en de ‘meisjes 16’. We kwamen niet altĳd tot

Al 55 jaar is hĳ aangesloten bĳ de handbalbond, maar
dat hem dit recent overkwam, dat had hĳ helemaal niet
verwacht. Philippe Denis werd immers uitgeroepen tot
‘VHV official personality’.

U weet niet wat het voorstelt? Philippe Denis evenmin.

Maar als blĳk van waardering voor zĳn vele werk, kan
het wel tellen en zo bekĳkt de secretaris (en
jeugdtrainer) van handbalclub Lummen het ook.

Want wie is Philippe Denis en wat zĳn z’n verdiensten?
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een voldoende aantal spelertjes van dezelfde leeftĳd en daarom
hebben we gemengde ploegen met jongeren uit Beringen, waar
ze met hetzelfde probleem zaten. Op deze manier krĳgt iedereen
spelgelegenheid.”

Met het risico dat je de betere spelertjes ziet vertrekken naar
andere clubs?

“Dat is natuurlĳk mogelĳk. Ons beste meisje van 15 jaar is
intussen elders gaan spelen. Niet dat de club ze benaderd heeft,
helemaal niet. Maar ze was in alle matchen en op alle trainingen
steeds de beste van de ploeg en dan staan wĳ er volledig achter
dat zĳ tracht op hoger niveau te spelen. “

Hoe zie je jouw toekomst in Lummen en in het handbal in het
algemeen?

“In Lummen proberen we te groeien naar een volwaardige ploeg,
seniores inbegrepen. Ik ben er tevreden met de job die me
toevertrouwd werd en met de mensen waarmee we daar zo goed
mogelĳk werken.

Als aanduider, is de job zeer uitdagend. Op hoogste niveau voelt
men een professionalisering op hoogste niveau in BENELeague.
Dat is moeilĳker om volgen bĳ de scheidsrechters. De aanstelling
van Sigurd Thomassen om de contacten Beneligue terug te
verbeteren vanuit België is positief. Hopelĳk kan ik op dit vlak wat
bĳbrengen.

Hopelĳk kan ik de volgende jaren ook wat bĳbrengen door het
begeleiden van jonge regio scheidsrechters. En vooral in
Lummen eigen jeugdscheidsrechters vormen. Dit jaar hebben we
voor het eerst spelers die de leeftĳd bereiken om
jeugdscheidsrechter te kunnen worden.

Tenslotte zou ik een oproep willen doen om meer tafelofficials te
vinden voor de jeugd, en deze te overtuigen ook de cursus te
volgen, al is dat niet nodig voor jeugdwedstrĳden. Hoe meer
vrĳwilligers bĳ de jeugd, des te meer kansen we in hogere
afdelingen later beter tafelofficials zullen hebben. Het belang
hiervan wordt onderschat.
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